
Årsmöte Backarnas FF 26 februari 2024

Dagordning
1. Mötets öppnande

2. Fastställande av röstlängd för mötet
Antalet röstberättigade medlemmar ska räknas och antecknas.
Årsmötet ska besluta om att fastställa röstlängden.

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt

5. Val av protokolljusterare och rösträknare (2 personer)

6. Fastställande av mötets föredragningslista (dagordningen)

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för senaste året
Verksamhetsberättelse för föregående verksamhetsår ska presenteras för årsmötet.
Årsmötet ska ta beslut om att godkänna verksamhetsberättelsen.

8. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste
räkenskapsåret
Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret ska
presenteras för årsmötet.

9. Revisorns berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste
verksamhets-/räkenskapsåret
Revisorsberättelse ska presenteras för årsmötet.

10. Fastställande av resultat- och balansräkning
Årsmötet ska ta beslut om att fastställa resultat- och balansräkningen.

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser
Årsmötet ska ta beslut om att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret
2023.



12. Fastställande av medlemsavgifter

Förslag:
Träningsavgiften är:
700 kr/år (350/termin) och person i fotbollsskolan.
1100 kr/år (550/termin) och person för barn och ungdom.
1300 kr/år (650/termin) och person för seniorer.
1500 kr/år (750/termin) för familj.
Årsavgiften för medlem (medlemsavgiften) är 50 kr för alla.

13. Fastställande av verksamhetsplan samt kommentarer inför budget för det kommande
verksamhets- och räkenskapsåret
Årsmötet ska ta beslut om att fastställa verksamhetsplanen och det ska ges möjlighet att ge
kommentarer till budgeten.

14. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner

15. Val av:

a) Ordförande för en tid av 2 år.
Valberedningen presenterar sitt förslag.

b) 2 ordinarie ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år.
Valberedningen presenterar sitt förslag.

c) 2 ordinarie ledamöter i styrelsen för en tid av 1 år - fyllnadsval för vakanser.
Valberedningen presenterar sitt förslag.

d) 2 suppleanter till styrelsen för en tid av 1 år
Valberedningen presenterar sitt förslag.

e) 1 revisor jämte en suppleant för en tid av 1 år. I detta val får inte styrelsens ledamöter
delta.
Valberedningen presenterar sitt förslag.

f) 3 ledamöter till valberedningen för en tid av 1 år, av vilken en skall utses till
ordförande.

g) Beslut om val av ombud till olika möten och sammanhang där föreningen har rätt
att representera med ombud.

16. Övriga frågor

17. Mötets avslutande



Verksamhetsplan 2024
Vi fortsätter att arbeta med att få klubben att växa, vi strävar efter att få in fler spelare och
engagerade personer i lagen och klubben som helhet. Vi vill att det ska vara en aktiv, utåtriktad
klubb och uppmuntrar alla lag till att delta i cuper och seriespel - gärna också långväga sådana.
Utgångspunkten för verksamheten är att den ska präglas av kamratskap och glädje, vilket går före
sportsliga resultat. Vi arbetar för att denna anda ska genomsyra hela klubben - alla lag, alla
spelare och alla funktionärer.

En stor förändring 2024 är att A-laget och U-laget slås ihop till ett nytt A-lag. Bakgrunden är att
det tidigare A-laget tillkommit genom att det redan existerande laget Malmö Gäris gick upp i
BFF och blev klubbens A-lag. Vid det tillfället saknade klubben ett seniorlag och hade inte heller
några äldre juniorer. A-laget har sedan dess varit synonymt med f.d Gäris, och till stor del
fungerat som en egen enhet i BFF. I takt med att klubbens yngre spelare nu har blivit seniorer så
har de också blivit intresserade av att spela seniorfotboll i division 4, vilket gör det nödvändigt att
skapa ett A-lag som är öppet även för dem (klubben får bara ha ett representationslag i 4:an).

Det som gäller från och med 2024 är alltså att alla seniorspelare i klubben som vill spela
A-lagsfotboll ska få vara med i en A-trupp. I första hand spelar detta seniorlag i div.4,
men inför varje termin kollar vi av om vi har spelar- och tränarunderlag för att även ha ett
lag i B-lagsserien.
Stephen Rading-Stanford blir huvudtränare för detta lag och Jonas Hedström blir till en
början assisterande tränare. Vi kommer under våren att påbörja rekryteringen av
ytterligare tränare för att successivt flytta över Jonas Hedström till 10/11-laget.
Det nya seniorlaget kommer inte att ha någon sportslig ambitionsnivå när det gäller
tabellplacering men en ambition att vinna så många matcher som möjligt. Viktigt att
poängtera är att vi inte toppar laget för att vinna matcher. Det är hur långt vi kan ta oss
tillsammans som ett lag som räknas och sedan får vi se hur långt det tar laget rent
poängmässigt. Skulle chans att gå upp i division 3 uppstå är vi öppna för att tacka ja.
Uttagningen till match sker efter de senaste veckornas träningsnärvaro, men tränarna får
förtroendet att justera för att få en balanserad laguppställning med spelare som är
bekväma i sin roll på alla positioner.
Spelare och ledare i det nya laget startar upp med ett möte för att bestämma
gemensamma förhållningsregler i laget.

Mål för 2024 är att vi ska:
- Försöka få in fler spelare i fotbollsskolan och i flicklagen.
- Genomföra träningsläger (för alla lag och spelare som vill).
- Ge alla tränare en relevant tränarutbildning.
- Ge de klubbmedlemmar som är intresserade en domarutbildning.
- Genomföra Skåne FF:s spelarutvecklingsplan (SUP) för de lag som vill.
- Försöka engagera fler ungdomstränare och domare (t.ex. från de äldre ungdomslagen).
- Delta vid Backkarnevalen (kafé, hoppborg, doppa tränare m.m.).
- Hitta fler intäkter – framförallt när det gäller sponsorer till klubben.
- Skapa ett välstrukturerat arkiv, och rutiner för att upprätthålla detta.



Årsberättelse 2023

Här kommer klubbens årsberättelse där det gångna året (2023) beskrivs och även alla lag har
bidragit med en berättelse.
Verksamheten har större delen av året flutit på bra utan några större missöden eller problem.
Under året så har vi traditionsenligt varit med på Backa-karnevalen samt haft ett uppskattat
fotbollsläger i Bosarp. Styrelsen har haft möte ungefär en gång i månaden.
I samband med säsongsavslutningen så lämnade 10/11-lagets tränare sedan åtta år, Anders
Molin, tyvärr BFF pga flytt. Han kommer att bli mycket saknad. Klubben har
överhuvuddatget haft en viss brist på både tränare och funktionärer. Bra tränare och
engagerade funktionärer är avgörande för klubben och rekrytering av sådana är ett ständigt
pågående arbete.
En annan tråkig händelse är att vi haft inbrott i klubbhuset. Förutom att vår projektor,
popcornmaskin och en del av kioskens varor stals så lämnade förövarna oreda efter sig. En
liten ljusstrimma i denna dystra historia är att popcornmaskinen långt senare, under mystiska
omständigheter, dök upp i ett av klubbens förråd.
Under senare delen av året har det också arbetats med en omorganisering av klubbens A-lag.
Bakgrunden är att U-laget, där stommen består av tidigare spelare i 05/06-laget, nu vill spela
seniorfotboll i division 4. Frågan om A-lagets framtid har väckt mycket känslor, främst i det
befintliga A-laget (f.d. Gäris). I efterhand så tycks en del av oron ha berott på missförstånd
som till stor del kunde ha undvikts genom bättre kommunikation mellan styrelsen och A-laget.
Det sista styrelsen gjorde 2023 var att skicka ut en enkät för att undersöka vilka intressen som
finns bland klubbens seniorspelare och hur dessa bäst kan tillgodoses. I början av 2024 tas ett
beslut av styrelsen hur A-laget kommer att organiseras framöver (se verksamhetsbrättelsen).

Fotbollsskolan
Under det gångna året har det tillkommit och slutat några spelare i fotbollsskolan. Men
guppen har blivit ett tydligt lag som tar hand om varandra och känner samhörighet. Vi har gått
från lek med boll till fotbollsträningar, deltagit i en turnering och genomfört en givande
träningsmatch. Denna resa har inte bara förstärkt vårt lag, utan också bidragit till individuell
utveckling hos varje spelare. Vi ser fram emot kommande års utmaningar när vi startar
seriespel som F9.

Lag 12/13
År 2023 var vårt första år med spel 7 mot 7. Detta innebar en hel del utmaningar, men har
också varit mycket utvecklande spelmässigt. Vi var dock anmälda i serien med flickor födda
2012, dvs 1 år äldre än drygt hälften av våra spelare vilket medförde lite för stor utmaning i de
flesta av matcherna.
Under våren hade vi mellan 10-14 aktiva spelare. Fokus på träningarna var gemenskap, lek,
passningsövningar och matchspel. Det var mycket god sammanhållning i gruppen. Dock hade
vi en del problem med att få tillräckligt med spelare till en del av matcherna. Vi har också
enbart haft möjlighet till 1 träning per vecka. Vi var under våren på ett läger gemensamt med
de övriga lagen och detta var mycket uppskattat av såväl barn som föräldrar och ledare. Under
hösten 2023 hade vi 1 träning per vecka fram till efter höstlovet. Vi kunde därefter börja med



en utomhusträning och en inomhusträning per vecka. Med anledning av lite besvärligt väder
fick dock en del utomhusträningar ställas in.
Under hösten 2023 utökades antalet aktiva spelare i vårt lag till, i skrivande stund, 24 stycken.
Detta har såklart fört med sig en hel del utmaningar i form av stökigare träningar, mindre
sammanhållning och ett markant ökat behov av flera ledare på träningarna. Vi har löst detta ad
hoc, men hoppas på att hitta en bra permanent lösning framgent. Vi väljer att fokusera på det
fantastiskt roliga i att så många har hittat till vår förening. Det är barn som verkligen tycker om
att spela fotboll och fokus nu ligger på att hitta gemenskap parallellt med att erbjuda
utvecklande, lagom utmanande och roliga träningspass och matchtillfällen. Detta för att kunna
behålla såväl gamla som nya spelare.

Lag 10/11 (Backalirarna)
För lag F10 och F11 (Backalirarna) har året flutit på bra trots stora förändringar. Laget har tagit
steget upp till F13 och därmed både börjat spela 9-manna och serie med tabell. Båda dessa saker
var till en början en utmaning men tjejerna anpassade sig väl och kom bra in i spelet i slutet av
våren. Under året har laget även varit på läger med övriga ungdomslag i Backarna samt på cup.
Hösten fortsatte med en tuff serie och några jämna matcher där tjejerna avslutade på bästa sätt.
En stor och tråkig händelse för laget är att Anders Molin som varit tränare i laget sedan det
bildades och tjejerna började i fotbollsskolan slutade som tränare när laget gick på vinterledighet.
Under året har dock laget fått två nya assisterande tränare i Jonas Hedström och Olle Toftenow
som varit med och tränat laget jämte Andreas Forland som varit huvudtränare tillsammans med
Anders under året.

Lag 07/08
Lag 07/08 hade flera spelare som slutade under året och de hade en paus i seriespelet. Efterhand
var det bara en handfull spelare som dök upp regelbundet på träningarna och utifrån de
förutsättningarna beslutade tränaren Emmy Abrahamson att lägga ner det lag hon tränat sedan
tjejerna var små, vilket naturligtvis var tråkigt för klubben.

Dam-U
Våren inleddes med fortsatta värvningar och sikte på spel i Div 3B. Värvningarna gick bra med
många duktiga och entusiastiska spelare som anslöt. Vi siktade på en något yngre grupp
seniorspelare än A-laget med idén att klubben skulle kunna erbjuda något för alla och att
klubbens egna produkter skulle kunna känna sig hemma. Ambitionsnivån denna första riktiga
säsong som lag var att spela ihop oss som lag och det var precis vad vi gjorde. Div 3B spelas som
avslutade säsonger med en del vår och en del höst. Vi mötte lag av varierande kvalitet - även när
vi mötte samma lag kunde det vara helt olika spelartrupper. På det stora hela gick det bra både
på vårsäsongen och höstsäsongen och utvecklingen var stark. Värvningarna fortsatte och under
hösten gjorde vi en paus med detta då vi inte ville riskera att hamna i en situation med för många
spelare till match. Vi avslutade säsongen med 21 spelare i truppen.
Efter seriesäsongen beslutade vi att träna tillsammans med A-laget under vintern av den enkla
anledningen att det alltid är färre spelare på träningarna på vintern och att det är roligare att vara
25 än 15 på träningarna! Vi spelade Nils Holgersson cup under våren och planerade att återvända
till Åhus Beach cup under sommaren, men tyvärr passade det dåligt i tiden för så många spelare
att vi fick ställa in. Vi har också gjort en del sociala aktiviteter och flera spelare fortsätter sina
domarkarriärer.



Jonas Hedström har fortsatt som tränare under hela året. Under våren anslöt också Christoffer
Ryberg som kom in med mycket energi och fotbollskunnande och gjorde att vi kunde ta
ytterligare steg i rätt riktning. Christoffer behövde ta en paus senare under hösten och i stället
samarbetade vi med A-lagets tränare Steven Rading-Stanford under senhösten och första delen
av vintern. Bodil Johansson har fortsatt sköta lagledandet med den äran.

Damlaget
There were a lot of positives. We began to implement a new playing style and provide more
tactical sessions to allow the players to better understand formations, player roles and tactics. We
had a lot of tough results but strong performances as we tried to put out new way of doing
things into action. We had a great couple of draws and wins that were really great to see! We
tried to help bring in stronger alignment between Dam A and Dam U, which unfortunately did
not work as well as we would have liked, but to led to changes that have given us a lot of
optimism for the coming season and beyond!

DamDam
Damdam fortsatte att träna en gång i veckan, på grusplanen vid Dalhems IP så länge vädret var
med oss. Vi deltog i några gå-fotbollscuper, i Slottsstaden Mariedals IP och i Bunkeflostrand.
Under våren och tidig höst spelade Damdam även seriespel i Skåneligan, med fin förstärkning
från Dam U och Dam A. Minnen som sticker ut från Skåneligan är storvinst i soligt Billeberga i
juni och en svettigt värre kämpainsats i Kävlinge i september.
Våra spelare drabbades däremot av flera skador, främst i samband med match. I minnet framstår
matchen på Heleneholm den 6 maj som ett tillfälle då en rad skador började. Det resulterade i att
det blev svårt att få ihop tillräckligt många spelare till efterkommande matcher, men ibland även
till träningarna under hösten. Som tur är, hittar vi kontinuerligt nya spelare som kommer och
spelar med oss.
Flera från Damdam åkte och tittade på landslagsmatch Sverige - Italien den 31 oktober. Året
avslutades med adventsfika i klubbstugan efter en sedvanlig tisdagsträning med fyspass och
träningsmatch.



Revisionsberättelse 2023



Balansrapport 2023



Resultatrapport 2023




